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   PROTOKÓŁ NR LI/2018  
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą  

z dnia 27 września 2018 roku  
 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 27 września 
2018 roku w sali konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 12.00 do 
godz. 15.30.  
 

PKT 1  
Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Nowym Mieście nad Pilicą.  
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy obecności 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad obecnych było 
14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.  
 
W sesji udział wzięli: 

1.Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba 
2.Sekretarz Miast i Gminy p. Edyta Staniszewska 
3.Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator 
4.Pan Krzysztof Fiks radny Powiatu Grójeckiego 
5.Przedstawiciel Rady Seniorów p. Jan Trzaskowski 
6.Przedstawiciel KRUS p. Tomasz Wawrzyniak 
7. Przedstawiciel gazety Jabłonka 
8. Młodzieżowa Rada Gminy w osobach: Mikołaj Gryzek, p. Lewińska, p. Zawadzka 
9. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym proponowany 
porządek obrad:  
1.Otwarcie obrad sesji.  
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
5. Wystąpienie zaproszonych gości. 
6. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za okres 
międzysesyjny. 
8. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018 – 
2032. 
c) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej we wsi Jankowice dz. Nr 516/3. 
d) uznania za Park Miejski terenu położonego w Nowym Mieście nad Pilicą w rejonie ulic: 
Tomaszowska, Mostowa, Góra.  
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e) regulaminu korzystania z Parku Miejskiego w Nowym Mieście nad Pilicą. 
f) zamiany nieruchomości położonych we wsi Żdżary. 
g) nadania Statutu Miejsko Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Nowym Mieście 
nad Pilicą. 
h) zmiana uchwały dotyczącej podziału Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na stałe obwody 
głosowania. 
10. Interpelacje i zapytania. 
11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Zamknięcie obrad sesji.    
Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projekty siedmiu 
uchwał dotyczących planu zagospodarowania przestrzennego: 
9i) aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
9j) przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr ewid. 2061/4, 2061/8, 2199. 
9k) przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla obszaru położonego wzdłuż ulicy 
Pilicznej. 
9l) przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla obszaru położonego na północ od drogi 
wojewódzkiej ne 728. 
9m) przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr ewid. 287/1, obręb 
Jankowice. 
9n) przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla obszaru położonego we wsi Żdżary. 
9o) przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 155, 156, 157,243/1, 
245, 246, 247 oraz części działek nr ewid. 158, 895/1, obręb Wólka Magierowa. 
9p) przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla działki  nr ewid. 897, obręb Wólka 
Magierowa. 
 
Salę posiedzeń opuścił radny radny Kazimierz Tomczyk. 
 
Uchwały te były przedmiotem obrad Stałej Komisji i omówione zostały przez pracownika 
biura urbanistycznego. 
Przewodniczący prosi Radę o zmianę porządku obrad. 
Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu jednogłośnie 13 za na stan obecnych na sali 13 
radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Przyjęto porządek obrad. 
 
Sale posiedzeń opuścił radny Jacek Bors. 

 
PKT 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że protokóły  
z ostatnich sesji Rady były tradycyjnie wyłożone do wglądu w Biurze Rady i umieszczone 
na stronie internetowej Urzędu. W związku z tym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do 
protokołów z ostatnich sesji. Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem protokołów. W głosowaniu jednogłośnie 12 za na stan obecnych na sali 12 
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radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Protokóły z ostatnich sesji zostały przyjęte.  
 

PKT 5 
Przewodniczący Rady oddaje głos przedstawicielowi KRUS panu Tomaszowi 
Wawrzyniakowi.  Pan Tomasz przybliżył najważniejsze sprawy między innymi: 
ubezpieczenia pomocników rolnika, emerytury z KRUS, BHP w rolnictwie, ubezpieczenie 
od następstw nieszczęśliwych wypadków dla dzieci rolników. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania. Nie było żadnych pytań. 
   
 

PKT 6 
Przewodniczący Rady poprosił o wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej 
Bartosza Gulinę oraz przewodniczącego Komisji Gospodarczo-Budżetowej Dariusza 
Dziurowicza. 
Pan Gulina poinformował, że w dniu 25 września 2018 roku odbyło się posiedzenie Komisji 
Statutowej. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 
do niniejszego protokołu oraz: 
1. Sekretarz Miasta i Gminy p. Edyta Staniszewska 
2. Mecenas p. Tomasz Rychlicki 
 
Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Dostosowanie Statutu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do obowiązującego 
stanu prawnego. 

Przewodniczący Komisji przekazał głos Panu Tomaszowi Rychlickiemu.  
-Kwestia zmiany statutu wynika z ustawy o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia 
udziału obywateli w procesie wybierania funkcjonowania i kontrolowania niektórych 
organów publicznych jest to ustawa ze stycznia 2018 roku. Zostało kilka elementów, które 
należy dostosować, aby Rada Miejska nowe kadencji funkcjonowała juz według zasad 
nakreślonych ustawą. Zachodzi konieczność zmiany statutu albo poprzez wprowadzenie 
nowego statutu albo wprowadzenie zmian do statutu, który mamy. Rozsądniejsze będzie 
uchwalenie nowego statutu. Mecenas wnioskował o dostosowanie i uaktualnienie jednostek 
pomocniczych Gminy. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha wyjaśnił, że uchwałę dotyczącą 
statutu będziemy podejmować na sesji w dniu 18 października. Następnie zapytał  
o zwiększenie reprezentatywności przewodniczących Rad Osiedlowych, w których 
częściach miasta należałoby wyłonić kolejnych dwóch przedstawicieli i czy Komisja 
Statutowa ma kompetencje ustawodawcze. Odpowiedzi udzielił Mecenas. 
Na ty posiedzenie zakończono. 
 Kolejno do odczytania protokołu przystąpił pan Dariusz Dziurowicz. Poinformował, 
że w 25 września 2018 roku odbyło się wspólne posiedzenie Stałych Komisji rady 
Miejskiej. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do 
niniejszego protokołu oraz: 

 
1. Burmistrz Miasta i Gminy Mariusz Dziuba 
2. Sekretarz Miasta i Gminy Edyta Staniszewska 
3. Skarbnik Miasta i Gminy Ewa Bator 
4. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w osobach: Tomasz Bogacki, Dariusz Melon                                                 
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5. p. Edmund Pietrzak 
6. Sołtys wsi Rosocha Monika Włodarska 
 
Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 
1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 
2.Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
W pkt.1 Głos zajął Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Pietrucha. Zapoznał 
przybyłych z załączonymi uchwałami przestrzennymi, zawiązanymi z pracami nad Studium 
i zmianami zagospodarowania przestrzennego.  
 Wszystkie projekty uchwał dotyczące budżetu przedstawiła i zreferowała pani Ewa 
Bator Skarbnik Miasta i Gminy.  
 Pani Iwona Lepa pracownik Urzędu Miasta i Gminy zapoznała z projektem uchwały 
w sprawie: nadania Statutu Miejsko Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Nowym 
Mieście nad Pilicą 
 Kolejno pan Tomasz Bogacki pracownik Urzędu Miasta i Gminy zapoznała z 
projektem uchwały w sprawie: 
 zamiany nieruchomości położonych we wsi Żdżary 
 przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej we wsi Jankowice. 
 uznania za Park Miejski terenu położonego w Nowym Mieście nad Pilicą w rejonie ulic: 

Tomaszowska, Mostowa, Góra.  
 Pani Edyta Staniszewska Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy  zapoznała z projektem 
 uchwały w sprawie: 
 regulaminu korzystania z Parku Miejskiego w Nowym Mieście nad Pilicą. 
-    zmiana uchwały dotyczącej podziału Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na stałe obwody 
 głosowania. 
 Przedstawicielka firmy urbanistyczno-architektonicznej MONDRA Design zapoznała  
 z projektami uchwał w sprawie: 
 aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
 przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr ewid. 2061/4, 2061/8, 
2199 

 przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla obszaru położonego na północ od 
drogi wojewódzkiej ne 728. 

 przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla obszaru położonego wzdłuż ulicy 
Pilicznej  

 
 przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 155, 156, 157,243/1, 
245, 246, 247 oraz części działek nr ewid. 158, 895/1, obręb Wólka Magierowa 

 przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla działki  nr ewid. 897, obręb Wólka 
Magierowa 

 przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla obszaru położonego we wsi Żdżary 

 przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr ewid. 287/1, obręb 
Jankowice. 

Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
1) Pan Dariusz Dziurowicz zgłosił, że firma zajmująca się wywozem śmieci ma 

obowiązek czyścić pojemniki i należy to kontrolować 
2) Pan Dariusz Dziurowicz przedstawił wniosek o zorganizowanie pogadanki dla 

uczniów ZDZ dotyczącej bezpiecznego poruszania się samochodami po terenie 
osiedla Nr 3. 

3) Pani sołtys Monika Włodarska wnioskowała o wstawienie znaków informacyjnych  
 ( teren zabudowany) w miejscowości Świdrygały. 
4) Pani Elżbieta Zaraś spytała czy Wspólnota Góra zgłosiła się na rozmowę w sprawie 

wydzierżawienia przydroża pod budowę chodnika. Pan Burmistrz potwierdził, że 
odbyło się spotkanie w tej sprawie. Potwierdza tez, że będą występować o 
wydzierżawienie terenu pod budowę ścieżki.  

Na tym posiedzenie zakończono.  

 Przewodniczący Rady spytał czy są pytania do przewodniczących Stałych Komisji Rady. 
Według kolejności pytali radna Iwona Lepa, radny Sebastian Stolarek, radny Mariusz 
Fandrych. 
Iwona Lepa informowała o kłamliwych artykułach w gazetach typu ,,Okolica”, ,,Jabłonka”. 
Głęboko podkreśla, że gmina nie sprzedała boiska w Żdżarach i tamtejsza szkoła nie 
zostanie zamknięta. Potwierdziła, że jesteśmy jedną gminą, zależy nam żeby gmina się 
rozwijała i powinniśmy współpracować, bo znamy się jesteśmy sąsiadami, jesteśmy 
rodzinami i nic nie powinno nam zakłócić tego spokoju. 
Przewodniczący komisji Dariusz Dziurowicz uzupełnia zreferowany protokół o 
wypowiedzi, które pominął. 
Głos zajmuje radny Sebastian Stolarek. Zaznacza, że nie będzie domysłów i spekulacji, 
jeśli zobaczymy pismo, które potwierdza, że Pan Pietrzak deklaruje 200000 zł. 
Przewodniczący poprosił o wstrzymanie się z uwagami do chwili aż będziemy rozpatrywać 
poszczególne uchwały. 
Radny Mariusz Fandrych spytał, dlaczego od czterech miesięcy nie ma znaków na 
Świdrygałach, pan Burmistrz odniósł się do tego pytania w trakcie swojego sprawozdania. 
Radna Lepa podkreśliła, że musimy dbać o takich przedsiębiorców jak Pan Pietrzak a 
kwota, którą zadeklarował jest dobrowolna i nie jest to zapłata za działkę.  
Przewodniczący poprosił o krótkie wypowiedzi i oddaje głos Burmistrzowi. 
Pan Burmistrz studzi gorącą atmosferę i zapewnia że pismo, które wpłynęło od Pana 
Pietrzaka jest do wglądu jednakże nie przypomina sobie pisma, które by mówiło o kwocie 
200000,00 zł.  
Jeżeli chodzi o Świdrygały sprawa będzie wyjaśniona jak najszybciej. 
 

PKT 7 
Pan Mariusz Dziuba Burmistrz Miasta i Gminy przedstawił sprawozdanie za okres 
międzysesyjny tj. od 31.08.2018 r. do 27.09.2018 r.  
W dniu 31.08. spotkanie w Żłobku z Dyrektorem, ocena przygotowania pomieszczeń  
oraz placu zabaw do zajęć w nowym roku szkolnym. Poruszano sprawę monitoringu 
budynku wraz z zamontowaniem domofonu do Żłobka 
3.09. rozpoczęcie roku szkolnego w Zespole Szkół w pozostałych placówkach byli 
przedstawiciele Gminy W ty samym dniu nastąpiło oddanie i poświęcenie boiska 
wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół jak również sporządzano dwa akty notarialne. 
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4.09. spotkanie z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Żdżarach, 
6.09. podpisanie umowy na dofinansowanie Programu Maluch +, podpisanie umowy z 
Panem Wojewodą na dofinansowanie monitoringu. Otrzymaliśmy kwotę 100000, 00 zł 
na założenie podstawowego monitoringu na terenie Nowego Miasta. W tym dniu był tez 
sporządzany akt notarialny oraz odbył się na przegląd dróg w miejscowościach Zalesie, 
Sańbórz, Strzałki, Rokitnica, Bieliny 
7.09. lustracja rowu melioracyjnego przy ul. Mostowej byłem również na zniszczonym 
przepuście w Rokitnicy. 
10.09. odbiór przebudowanej drogi na Prosną, również w tym dniu oglądał przepust w 
Promniku. Odbyło się spotkanie ze Starostą Grójeckim dotyczące drogi w stronę 
Domaniewic oraz w sprawie przetargu na drogę powiatową w Strzałkach  
11.09. spotkanie z urzędnikiem wyborczym następnie spotkanie z Wójtem Gminy Kowiesy 
w sprawie inwestycji samorządowych i zabranie w Żłobku Samorządowym z rodzicami. 
12. 09.spotkanie w sprawie budowy tężni z projektantem wykonawcą oraz inspektorem 

nadzoru 
- przegląd dróg lokalnych i drogi powiatowej 
-drogi i kapliczki w Rokitnicy 
 sali w Bielinach i w Domaniewicach 
 lustracja świetlicy w Jankowicach 
 spotkanie z Ministrem Zdrowia Łukaszek Szumowskim 
13.09. spotkanie w sprawie budowy kanalizacji na ulicy 1 Stycznia pierwszy etap (spotkanie 
z wykonawca oraz inspektorem) 
17.09 Radom konferencja w Mazowieckiej Jednostce Wdrażania Projektów Unijnych.  
18.08. odbiór kapliczki w Rokitnicy 
19.09. spotkanie z Dyrektorem Domu Kultury, 
- odbiór placu zabaw na ulicy Tomaszowskiej ( duża część wpłat pochodziła od wspólnot) 
23.09. spotkanie z mieszkańcami Rosochy i Godzimierzy w sprawie funduszu sołeckiego 
24. 09. podpisanie umowy na przebudowę grogi Sańbórz Wierzchy, Jankowice – Rokitnica 
- spotkanie z mieszkańcami Żdżar w sprawach funduszu sołeckiego 
25. 09. spotkanie w sprawie budowy kanalizacji na ulicy 1 Stycznia (spotkanie z 

wykonawca oraz inspektorem) 
- posiedzenie Komisji Rady Miejskiej 
26. 09. poświęcenie kapliczki w Rokitnicy, 

- kontrola inwestycji drogowych we wsi Jankowice, Rokitnica i Sańbórz oraz w 
Domaniewicach 
 

Przewodniczący Rady spytał czy są pytania do Pana Burmistrza za okres międzysesyjny. 
Pani Radna Iwona Lepa spytała o wpływy z opłat targowych.  
Burmistrz omówił zestawienie z wpłat w 2017 roku, które wyniosło 121 756,00 zł natomiast 
w 2018 roku 99 329,00zł różnica wynosi 22 427,00zł.  
Pytanie ze strony Radnego Mariusza Fandrycha o utwardzenie poboczy.  
Burmistrz odpowiedział, że poboczy nie wykona i trzeba sprawę zgłosić do powiatu  
i radnych powiatowych. 
Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze jakieś pytania do Pana Burmistrza. Nie 
zgłoszono juz żadnych. 
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PKT 8 
Przewodniczący Rady zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura Rady.  
Mieszkanka Wólki Ligęzowskiej wyraża niezadowolenie z pracy sołtysa.  
Wpłynęła korespondencja z Kuratorium Oświaty w Warszawie o przesłanie stosownych 
uchwał oraz sprawozdanie z wykonania budżetu gminy złożone do Biura Rady. 
Korespondencja z Wojewódzkim Sadem administracyjnym dotycząca zaopatrzenia w wodę 
na terenie Miasta i Gminy. Przyszła odpowiedz Marszałka Struzika dotyczącą inicjatywy 
mieszkańców ulicy Pilicznej i Mostowej ( montaż barierek), barierek nie będzie, ale będą 
montowanie odpowiednie oznakowania. Z KRUS wpłynęła prośba o umożliwienie 
wystąpienia przedstawicielowi tejże instytucji. Korespondencja ze wspólnotą gruntową wsi 
Żdżarki odnośnie przekazania terenu na plac zabaw, siłowni zewnętrznej boiska i altany. 
Wpłynęłą informacja dotycząca stanowiska Rady Miasta Kobyłka odnośnie portu 
lotniczego Warszawa – Modlin. Korespondencja z Ministerstwa Obrony Narodowej 
odnośnie udostępnienia danych osób w ramach formowania obrony terytorialnej na naszym 
terenie. Wpłynął wniosek do budżetu Rady Osiedla nr 3 dotyczący utwardzenia drogi 
załącznikiem jest mapka. Korespondencja z Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej z 
projektem uchwały. Wpłynęły dwa wnioski z Jankowic jeden dotyczący wyburzenia starych 
zabudowań, które stwarzają zagrożenie dla osób tam przebywających, oraz korespondencja 
jednego z mieszkańców, który prosi o usunięcie z map drogi, która dzieli mu dwie działki, 
których jest właścicielem.  
Dla zainteresowanych korespondencja w biurze rady 
Przewodniczący spytał czy są pytania z okresu międzysesyjnego odnośnie jego osoby.  
Wspomniał jeszcze o uroczystości, która odbyła się 25.09.2018 roku a mianowicie 
odsłonięcie pamiątkowej tablicy ku pamięci tych, którzy zginęli nad niebem Nowego 
Miasta oraz oddanie szacunku kilkudziesięciu lat stacjonowania w Nowym Mieście Wojska. 
Przewodniczący Powitał p. Edmunda Pietrzaka, który pojawił się u nas zgodnie z 
zaproszeniem na dzisiejszą sesje i p. Skarbnik. 
 

PKT 9a 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  
Pani Ewa Bator Skarbnik Miasta i Gminy omówiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/324/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 

PKT 9b 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 
lata 2018-2023. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/325/2018 w przedmiotowej sprawie.  
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   
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PKT 9c 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 
w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej we wsi Jankowice dz.  
Nr 516/3.  
Pan Włodzimierz Kotaniec złożył wniosek o chęć zakupu części działki 516/1 to jest część 
drogi, która wchodzi na teren jego nieruchomości i firmy Folwark.  
Wolą Rady usprawniamy komunikacje kolejnemu przedsiębiorcy.  
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.       
W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/326/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu.   
 

PKT 9d 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 
w sprawie uznania za Park Miejski terenu położonego w Nowym Mieście nad Pilicą w 
rejonie ulic: Tomaszowska, Mostowa, Góra. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 
radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/327/2018 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   
 

PKT 9e 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 
w sprawie regulaminu korzystania z Parku Miejskiego w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.                          
W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/328/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono 
obrady.  
 

PKT 9 f  
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 
w sprawie zamiany nieruchomości położonych we wsi Żdżary.  
Przewodniczący Rady odczytał pismo pana Edmunda Pietrzaka skierowane do Rady 
Miejskiej, które wpłynęło do sekretariatu. Pismo zostało poddane dyskusji.  
Pani wiceprzewodnicząca Elżbieta Zaraś podkreśliła, że przedsiębiorcy z naszej gminy to 
skarb, który daje miejsca pracy, do tych ludzi powinniśmy podchodzić z wielkim 
szacunkiem i pomagać im. Zwróciła się do radnych PSL mówiąc, że istnieją ludzie, którzy 
potrafią się dzielić swoim majątkiem, potrafią pomagać innym i do takich należy pan 
Pietrzak. Należą mu się wielkie słowa uznania, bo niejedną inwestycje wspomagał, kupował 
prezenty dla dzieci na Mikołajki, Boże Narodzenie. Pani Elżbieta Zaraś uznała wcześniejszą 
dyskusję za nieodpowiednią napawająca ją niesmakiem. 
Głos zajął radny Stolarek. Zaprzeczył żeby należał do jakichkolwiek partii, wyraził swoje 
zadowolenie, że pismo, które wpłynęło do sekretariatu wyjaśnia całą sytuację. Cieszy się,  
że pan Edmund Pietrzak dotarł z tym pismem.  
Radny Stolarek podziękował za odpowiedzialne podejście ze strony, p. Pietrzaka. 
Radny Mirosław Bors zwrócił do Wiceprzewodniczącej i upominiał, że z ramienia PSL 
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siedzi przy stole trzech radnych, a p. Pietrzaka popierali dużo wcześniej i popierać będą go 
dalej.  
Radna Iwona Lepa jeszcze raz podziękowała p. Edmundowi Pietrzakowi.  
Głos zabrał Burmistrz, spyta raz jeszcze czy Gmina Nowe Miasto sprzedała panu 
Pietrzakowi jakikolwiek grunt, odpowiedz była negatywna. Spekulacje z gazet są 
kłamstwem. 
Radny Stolarek zwrócił się do pana Pietrzaka z pytaniem czy poczuł się w jakikolwiek 
sposób urażony przez któregokolwiek z członków Rady. Edmund Pietrzak powiedział,  
że nie czuje się urażony. 
Stanisław Dobrodziej powiedział, że dzięki panu Pietrzakowi Żdżary wyglądają inaczej, 
jest lepiej. 
Przewodniczący Rady Miejskie poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/329/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu.   
 

PKT 9 g  
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 
w sprawie nadania Statutu Miejsko Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Nowym 
Mieście nad Pilicą. Przewodniczący oddał głos pani dyrektor MGOPS Lucynie Senator, 
która potwierdziła, iż wprowadzenia nowego statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą związana jest z licznymi nowelizacjami przepisów 
prawa w zakresie podmiotu działalności Ośrodka, a także z uwagi na zalecenia pokontrolne 
Wojewody.  
Wyszedł Radny Jacek Bors 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/330/2018 w przedmiotowej sprawie.  
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

PKT 9 h 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 
w sprawie zmiana uchwały dotyczącej podziału Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na stałe 
obwody głosowania. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/331/2018 w przedmiotowej sprawie.  
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   
 

PKT 9 i 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/332/2018 w przedmiotowej sprawie.  
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.   
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PKT 9 j 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr ewid. 
2061/4, 2061/8, 2199.  
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/333/2018 w przedmiotowej sprawie.  
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   
 

PKT 9 k 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla obszaru położonego 
wzdłuż ulicy Pilicznej.  
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/334/2018 w przedmiotowej sprawie.  
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.   
 

PKT 9 l 
Na sale obrad wrócił radny Jacek Bors. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla obszaru położonego 
na północ od drogi wojewódzkiej ne 728. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/335/2018 w przedmiotowej sprawie.  
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   
 

PKT 9 m 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach nr ewid. 
287/1, obręb Jankowice.  
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/336/2018 w przedmiotowej sprawie.  
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.   
 

PKT 9 n 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla obszaru położonego 
we wsi Żdżary. 
 Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.   
W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
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się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/337/2018 w przedmiotowej sprawie.  
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   
 

PKT 9 o 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla działek nr ewid. 155, 
156, 157,243/1, 245, 246, 247 oraz części działek nr ewid. 158, 895/1, obręb Wólka 
Magierowa. 
 Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/338/2018 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.   
 

PKT 9 p 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą dla działki nr ewid. 897, 
obręb Wólka Magierowa.  
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 
się – 0 uchwalono uchwałę Nr LI/339/2018 w przedmiotowej sprawie.  
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
  

PKT 10 
Interpelacji i zapytań brak 
 

PKT 11 
Radna Iwona Lepa wystąpiła z wnioskiem o znaki drogowe ograniczające prędkość przy 
drodze na Prosnej. Zwróciła się również do Sołtys Stefanii Wąsik z podziękowaniami za 
dobrze wykonywana prace i poprosiła, żeby sołtys nie przejmowała się pomówieniami.  
Sołtys Wąsik wyjaśnia, kto na nią napisał donos do Urzędu Skarbowego. 
Sołtys Prosnej Jerzy Wielgus dziękuje za wykonaną inwestycje. 
Radny Dariusz Dziuba wnioskował o zaznaczenie miejsc przejścia dla pieszych w 
miejscowości Łęgonice, chodziło o przejście dla pieszych na wysokości cmentarza na 
wysokości sklepu i na końcu chodnika.  
Pani Helena Pardej podziękowała Burmistrzowi i radnej Iwonie Lepie za nowy sprzęt do 
ćwiczeń, który jest zarówno przy orliku jak i przy hali sportowej. 
Burmistrz odniósł się do przejścia dla pieszych w miejscowości Prosna, niewątpliwie te 
sprawę trzeba zgłosić do zarządu dróg powiatowych. Jeśli chodzi o siłownie to cieszy się, że 
inwestycje, które wykonali są potrzebne i mieszkańcy z tego korzystają. 
Radny Kazimierz Tomczyk dziękuje za piękną kapliczkę i drogę. 
Sołtys Jacek Pakuła poprosił o usuniecie samosiejek na drodze między Sacinem a Rosochą. 
Radna Iwona Lepa apelowała, aby o zieleń, place zabaw i boiska dbać społecznie. 
Pan Burmistrz poparł apel Pani Iwony. 
Przewodniczący Rady Miejskiej przytoczył problem targowicy. Zaobserwowaliśmy spadek 
środków z opłaty targowej na poziomie 22 427,00zł, jest to znaczna kwota, więc na kolejne 
Wspólne Posiedzenie Komisji zaprosimy administratora, oczekujemy wyjaśnień. 
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Następna Sesja przewidziana jest na 18 października 2018 roku w tym samym składzie 
będzie to ostatnia sesja siódmej kadencji Rady Miejskiej. 
 

PKT 12 
Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha 
zamknął o godz. 15.30 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi integralną 
część protokołu.  
 
Protokołowała                                                                Przewodniczył  
                Przewodniczący Rady  
Monika Fidos 
                                                              mgr Tomasz Pietrucha  
 
 
 
 
 


